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Miejsce na strzelnicę jest. To pas ziemi pomiędzy lasami, na granicy Bolimowa. (fot. Beata Pierzchała)

Mieszkańcy gminy odpytują, co z budową strzelnicy w Bolimowie.  Sytuacja wokół strzelnicy jest
na tyle nabrzmiała, że mieszkańcy gminy w obawie o swoje dobre imię wolą wypowiadać się
anonimowo.

Sprawa na tyle jest jasna, że już dziś wiadomo, że gmina nie ma szansy na pozyskanie pieniędzy w tym
roku, nie mówiąc już o budowie strzelnicy.

– W tym roku na pewno jej nie wybudujemy – mówi wójt Stanisław Linart. – Nadal toczy się sprawa w
sądzie administracyjnym, po złożeniu doniesienia przez grupę mieszkańców gminy, którzy są przeciwko
wybudowaniu strzelnicy.

Więcej na ten temat w bieżącym "Głosie Skierniewic i Okolicy" z 14 maja.
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